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1. Nové lanovky i sjezdovky. Zájem o české skiareály neklesá, ale lidé 

šetří na jídle 

Online ● lidovky.cz/byznys (Podnikání / Marketing / PR) ● 21. 10. 2023, 14:00 ● Neutrální 

Vydavatel: MAFRA, a.s. (cz-45313351) ● Autor: Dana Jakešová 

Odkaz: https://www.lidovky.cz/byznys/hory-lanovky-jidlo-orea-silvestr-zima-lyzovani-

skipas.A231019_095449_ln_ekonomika_ape 

…„Velké investice šly tradičně do zasněžování, a to jak do budování vodních akumulačních nádrží, tak i do nákupu nových 

sněžných děl a tyčí, které jsou efektivnější a úspornější,“ říká Libor Knot, ředitel Asociace horských středisek.… 

2. Stavbu lanovky v Peci blokuje stát, ministerstvo v ní veřejný zájem 

nevidí 

Online ● idnes.cz/hradec-kralove (Regionální zprávy) ● 24. 10. 2023, 10:05 ● Neutrální 

Vydavatel: MAFRA, a.s. (cz-45313351) ● Autor: Tomáš Plecháč 

Odkaz: https://www.idnes.cz/hradec-kralove/zpravy/lanovka-sjezdovka-pec-javor-krkonose-stat-pronajem-

pozemky.A231023_755484_hradec-zpravy_tuu 

…„Velmi rigidní přístup“  Podle ředitele Asociace horských středisek ČR Libora Knota je neochota státu pronajmout pozemky 

na delší dobu palčivým problémem, který brzdí rozvoj areálů.  „Za deset let, co asociace existuje, jsme absolvovali bezpočet 

jednání se státními institucemi. Bohužel, přístup zejména ministerstva financí je velmi rigidní.… 

3. Stavbu lanovky v Peci blokuje stát, ministerstvo v ní veřejný zájem 

nevidí 

Online ● impuls.cz/regiony (Regionální zprávy) ● 24. 10. 2023, 10:06 ● Negativní 

Vydavatel: LONDA spol. s r. o. (cz-49241931) ● Autor: Tomáš Plecháč ● Rubrika: Rádio Impuls - 

Královéhradecký kraj 

Odkaz: https://www.impuls.cz/regiony/kralovehradecky-kraj/lanovka-sjezdovka-pec-javor-krkonose-stat-pronajem-

pozemky.A231024_100604_imp-kralovehradecky_air 

…„Velmi rigidní přístup“  Podle ředitele Asociace horských středisek ČR Libora Knota je neochota státu pronajmout pozemky 

na delší dobu palčivým problémem, který brzdí rozvoj areálů.  „Za deset let, co asociace existuje, jsme absolvovali bezpočet 

jednání se státními institucemi. Bohužel, přístup zejména ministerstva financí je velmi rigidní.… 

4. Deník veřejné správy - Priority cestovního ruchu 

Online ● dvs.cz (Zprávy / Politika) ● 25. 10. 2023, 0:52 ● Pozitivní 

Odkaz: https://www.dvs.cz/clanek.asp?id=6931344 
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…Vystoupili zde Tomáš Prouza, prezident SOCR, který také celý seminář moderoval, dále hovořil Ivan Bartoš, ministr pro místní 

rozvoj (předtočený příspěvek), Aleš Rod, člen Národní ekonomické rady vlády, Václav Stárek, viceprezident SOCR, Libor Knot, 

ředitel Asociace horských středisek, Viktor Vojtko, poslanec PSP a Alena Klimt za Svaz měst a obcí ČR.… 


